
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 1/11/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Έλλειψη ιατρών σε στρατόπεδο στο Πετροχώρι Ξάνθης»

Κύριε Υπουργέ,

Συμφώνως του υπ΄ Αριθμ.: 337/09-10-2024 εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών
Περιφερειακής Ενότητας Ξάνθης (ΕΣΠΕΕΞ), παρατηρείται έλλειψη γιατρών σε
στρατόπεδο στο Πετροχώρι Ξάνθης και συγκεκριμένα στο Στρατόπεδο «Υπιάτρου
Κωνσταντίνου Τριανταφυλλίδη». Κατά την ΕΣΠΕΕΞ λοιπόν διαπιστώνεται ότι «…ο
μοναδικός ιατρός ειδικότητας Γαστρεντερολόγου, που υπηρετεί σε αυτό, αναγκάζεται να
μετακινείται στο ως άνω στρατιωτικό νοσοκομείο (212 ΚΙΧΝΕ), αφήνοντας υγειονομικά
ακάλυπτους εκατοντάδες στρατιωτικούς και στρατιώτες των Μονάδων του
Πετροχωρίου!».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως καλύψετε υγειονομικά το αναφερόμενο Στρατόπεδο Πετροχωρίου
Ξάνθης «…με τις ειδικότητες ιατρών που αναγκαιούν για την υγειονομική κάλυψη…»
των στρατιωτικών που υπηρετούν εντός αυτού;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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